

Tornby-Vidstrup Menighedsråd, Nejstgårdvej 2 Tornby 9850 Hirtshals

Referat fra menighedsrådsmøde: Tirsdag d. 05-03 -2024 kl. 18.30

Blad nr. 5

Referent: Carol Ann

Fremmødte: Lene Olesen, Carol Ann Kiel, Grethe Olesen, Peter Christensen, Lars-Erich Stephansen, Karen Djernes Thomsen

Medarbejderrep.: Elisabeth

Afbud: Birthe Jensen, Anna-Mette Skovgaard Pedersen

1. Godkendelse af referat og underskrivelse deraf

Beslutning:

Referat godkendt og underskrevet.

2. Godkendelse af dagsorden

Beslutning:

Dagsordenen godkendt

3. Menighedsrådsmøde d. 17/03, orientering (valget nævnes?), hvem fortæller hvad v./Karen

Beslutning:

Der er aftalt annoncering omkring arrangementet.

Der er afbud fra Lene, Peter og Carol Ann.

Der aftales hvilke emner der tages op.

4. Mandatfordeling i vores 2 sogne til valget v./Karen

Beslutning:

Karen og Carol Ann informerer om temadagen omkring menighedsrådsvalg. Ud fra oplysninger på dette møde foreslår de, at der aftales ny struktur i antal af repræsentanter i menighedsrådet fra henholdsvis Tornby og Vidstrup.

Menighedsrådet anbefaler at der fremtidigt skal være i alt syv repræsentanter i rådet. Her aft en repræsentant fra Vidstrup Sogn og seks repræsentanter fra Tornby Sogn
Peter vil skrive til biskoppen så det er ham i hænde inden fristen den 1. april.

5. Sammenlægning af vores sogne til et fælles sogn med navnet Tornby/Vidstrup v./Karen

Beslutning:

Menighedsrådet anbefaler at det kommende menighedsråd begynder på dette arbejde efter valget, så der kan træffes beslutning om eventuel sammenlægning af sognene til et sogn med navnet Tornby/Vidstrup sogn. Herefter skal der søges hos de relevante myndigheder om tilladelse til sammenlægning af sognene i god tid inden menighedsrådsvalget i 2028.

6. Julehjælp i samarbejde med Horne/Asdal og Hirtshals/Emmersbæk – v./Lars-Eric

Beslutning:

Udsat til næste møde

Tornby-Vidstrup Menighedsråd, Nejstgårdvej 2 Tornby 9850 Hirtshals

Referat fra menighedsrådsmøde: Tirsdag d. 05-03 -2024 kl. 18.30

Blad nr. 5

7. Hvis der ikke er kommet en ny præst inden 6. juni, skal der vælges en anden person til at redigere menighedsrådets indlæg i VI-TO v/ Karen

Beslutning:

Menighedsrådet håber der er ansat en præst til den tid, Hvis dette ikke er tilfældet vil Carol Ann redigere menighedsrådets indlæg i VI-TO til den udgave.

8. Kan Jytte få lov til at "attestere" når hun har købt noget til kirkens brug v/Karen
Hvem har skrevet under på at kunne attestere?

Beslutning:

Menighedsrådet anbefaler at Jytte fremadrettet kan attestere på regningerne.
Vi vil bede Birthe om at finde regnskabsinstruksen frem og at denne bliver revideret

9. Kirkeklubben kommer forhåbentlig til september og spiller for os. Skal der samtidig være spisning, og skal det koste noget?

Beslutning:

Vi afventer at Thomas får taget kontakt til Kirkeklubben.
Tages op på næste menighedsrådsmøde, hvor Henrik fra Kirkeklubben eventuel vil kunne komme forbi og informere om arrangementet. Grethe vil invitere Henrik.

10. Den 17. april 2023 havde vi syn. Hvornår skal vi have det i år? V./Karen

Forslag: 2/4, 9/4, 16/4, 30/4

Beslutning:

Det vedtages at der afholdes kirkesyn den 2. april kl. 9.00 med start i Vidstrup, og efter følgende i Tornby Kirke og Sognegården

11. Skal vi støtte kirketeltet på Nibefestivalen med 1500kr v./Karen

Beslutning:

Det vedtages at vi ikke støtter kirketeltet i år.

12. Graverteamet ønsker at komme på et kursus (bilag) v./Grethe

Beslutning:

Det vedtages at alle tre gravere tilbydes dette kursus, Grethe tilmelder dem til kurset.

13. Ønske om puslebord på toilettet i Vidstrup V./Elisabeth

Beslutning:

Tages op på kirkesyn den 2. april

14. Bedre PR ved arrangementer v/ Elisabeth

Beslutning:

Vi skal blive bedre til at omtale arrangementer på kirkens facebook side. Eventuel få en aftale om at få det i ugeavisen og i Vi-To, på skærmen i Brugsen og i hallen.

Grethe vil tage en snak med Joanna og de andre medarbejdere om de har nogle ideer til

hvordan det ellers kan foregå.

15. Konfirmand mappe føres ajour v. Elisabeth

Nogen der melder sig?

Efter gennemgang af mapperne ses, at det drejer sig om fotografier fra 2017 og frem
Lars - Erich vil prøve at opsporet disse og få dem i mappen.

16. Orientering v./

- a. Medarbejderrepræsentant. Forskønnelse af byen, kirkens andel, mm
se bilag nr. 1
- b. Næstformand, brugsret aftalen med friplejehjemmet.
Der er udarbejdet en kontrakt, denne skal underskrives af Karen og Birthe og derefter af provsti udvalget.
Angående grunden til den nye præstegård, her er der lavet aftaler om fældning af træer osv.
Vi forventer at byggeriet bliver sat i licitation i april, start af byggeri i maj og at præstegården er indflytningsklar til december
Peter anbefaler, at vi invitere arkitekten til et møde med menighedsrådet hvor vi kan drøfte forskellige ting angående byggeriet. Peter vil kontakte arkitekten.
- c. Kontaktperson, orientering om status i graverteamet
Der har været evalueringssmøde efter flexjobber er rejst.
Der er snakket om forårets arbejdsopgaver.
Der er også talt om sommerferieplanlægning.
Personalemøde i næste uge.
- d. Sognepræst
se bilag nr. 2
- e. Kirkevæрге Vidstrup
Abrahamsen er kommet med et tilbud vedrørende kalkning af kirken både indvendigt og udvendigt. Der skal søges om øget budget eventuelt 5 % midler
Kirken skal være lukket i kalkeperioden, som er på ca. 2 måneder.
Varmepumpe til graverhuset, der skal undersøges om pris for en ny.
- f. Kirkevæрге Tornby
Hanne Lynge skal inviteres til et møde angående udviklingsplan inden alt forlænge. Lene tager kontakt til hende.
- g. Kasserer
- h. Sognegårdsansvarlig

- i. Aktivitetsudvalg, næste møde er 6. juni i sognegården
- j. Formand: Distriktsforeningens forårsmøde i Brønderslev.
- k. (Valgworkshop i Hjørring 19.2)
Vi kan ikke låne Emmersbæks præstegård.
Vi må i perioden til vores præstegård er færdig eventuel leje et sommerhus til vedkommende. Vi skal have en plan for dette inden samtalerne.

17. Eventuelt

Det sker:

20/2 – 11/3: Opslag om præsteansættelse.

7/3, 4/4, 2/5: spaghettigudstjeneste kl 16.30

17/3: Menigheds-møde i Tornby-Vidstrup sognegård efter gudstjenesten, med spising og orientering om året der er gået.

19/3: Orienteringsmøde om præsteansættelse.

21/3: Krea-aften med de kreative gravere kl 19.00.

11/4: Joanna starter rytmisk kor!

14/4 og 21/4: Fortæller Lars-Erich om kirkerne efter gudstjenesten, og der er kaffe.

18/4: Menighedsrådsmøde kl 19.00, medarb:Thomas.

29/2, 25/4, 30/5: Sangaften v/Thomas og Joanna

14/5: Menighedsrådsmøde kl 18.30 og valgorienteringsmøde (skal annonceres tre uger før.)
ansat:Iben.

20/6: Menighedsrådsmøde kl 19.00, medarb: Joanna.

24/7 :Vendsyssel festival, "Originalerne" i TK kl 19.30

17/9: Valgforsamling.

8/10: Fælles foredrag Steffen Kretz.

Vær opmærksom på tirsdagsmøder kl.18.30 og torsdagsmøder kl.19.00

Kommende møder i distrikt og stift for 2024:

13/6: Distriktsforeningens sommerudflugt

Tak for i aften 😊

Tornby-Vidstrup Menighedsråd, Nejstgårdvej 2 Tornby 9850 Hirtshals

Referat fra menighedsrådsmøde: Tirsdag d. 05-03 -2024 kl. 18.30

Blad nr. 5

Tornby, den

Anna-Mette Skovgaard Pedersen




Birthe Jensen



Carol Ann Kiel



Grethe Olesen



Lene Olesen



Lars-Erich Stephansen



Karen Djernes Thomsen